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קיונארד חגגה את טקס הציפה של האונייה המלכה אן
Posted on 7 במאי by 2023 עוזי בכר

חברת הקרוזים, מתאגיד קרניבל, רשמה ציון דרך משמעותי בבניית האונייה החדשה Queen Anne, שנה לפני הפלגת
הבכורה שתערך ב-03 במאי 2024

Categories: אניות קרוזים, ראשי
Fincantieri Marghera ,המלכה אן ,Tag: CUNARD, Queen Anne

קיונארד (Cunard), חברת הקרוזים מתאגיד קרניבל חגגה את טקס הציפה (‘Madrina’) של האונייה החדשה -
המלכה אן (Queen Anne), במספנת Fincantieri Marghera בוונציה, איטליה. האונייה המלכה אן היא ה-249

שתפליג תחת דגלה של קיונארד ותצא להפלגת הבכורה ב-03 במאי 2024 לליסבון. כעת תתמקד המספנה בסיום בניית
האונייה בחלקה הפנימי.

בטקס השתתפו מרקו לונרדי (Marco Lunardi) - מנכ"ל המספנה, סטור מירמל (Sture Myrmell),  נשיא קרניבל
(Roberta Mundula) רוברטה מונדולה .(Inger Thorhauge) בריטניה וקפטנית האונייה המלכה אן -אינגר ת'ורהאוג

.Fincantieri נבחרה כסנדקית האונייה הודות לתרומתה בבניית אוניות במהלך כמעט שלושים שנות שירות בחברת
רוברטה חתכה את החוט ששחרר את בקבוק  הפרוסקו האיטלקי  שהתנפץ על גוף האונייה על המסורת, לפני שהמים

https://www.cruisein.co.il/category/%d7%a8%d7%90%d7%a9%d7%99/
https://www.cruisein.co.il/category/%d7%90%d7%95%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%aa-%d7%97%d7%93%d7%a9%d7%95%d7%aa/
https://www.cruisein.co.il/tag/fincantieri-marghera/
https://www.cruisein.co.il/tag/%d7%94%d7%9e%d7%9c%d7%9b%d7%94-%d7%90%d7%9f/
https://www.cruisein.co.il/tag/cunard/
https://www.cruisein.co.il/tag/queen-anne/


קיונארד חגגה את טקס הציפה של האונייה המלכה אן

/https://www.cruisein.co.il/%d7%a8%d7%90%d7%a9%d7%99/%d7%a7%d7%99%d7%95%d7%a0%d7%90%d7%a8%d7%93-%d7%97%d7%92%d7%92%d7%94-%d7%90%d7%aa-%d7%98%d7%a7%d7%a1-%d7%94%d7%a6%d7%99%d7%a4%d7%94-%d7%a9%d7%9c-%d7%94%d7%90%d7%95%d7%a0%d7%99%d7%99%d7%94-%d7%94%d7%9e%d7%9c%d7%9b%d7%94-%d7%90%d7%9f

Page: 2

הציפו את המזח היבש.

נשיא קרניבל בריטניה, סטור מירמל (Sture Myrmell), אמר: "אנו שמחים לחגוג את ציון הדרך החשוב הזה בבניית
המלכה אן. טקס הציפה מציין את המעבר של הספינה מרציף הבנייה שלה למקום שבו היא באמת שייכת - למים.

היום מהווה רגע משמעותי עבור המלכה אן כאשר אנו מכירים במסירותם של צוות מספנת פינקנטיירי לבנות אונייה
שמחזקת את מעמדנו כמותג יוקרה המפורסם בעולם".

האונייה המלכה אן ברגע הציפה. צילום יח"צ
לואיג'י מאטראצו (Luigi Matarazzo), מנכ"ל חטיבת ספינות הסוחר של פינקנטיירי אמר: "Queen Anne היא האונייה

השלישית שיש לנו העונג לבנות עבור חברת קיונארד, עמוד תווך בהיסטוריה של הימאות הבריטית, שאיתה אנו
חולקים מחויבות אמיתית למצוינות. בניית אונייה עבור קיונארד מחזירה אותנו לשורשים שלנו, אך בו זמנית מדרבן

אותנו קדימה אל העתיד ברוח של נחישות להפגיש בין מסורת וחדשנות ולחזק עוד יותר את מערכת היחסים ארוכת
השנים שלנו".

בניית האונייה המלכה אן התבססה על המורשת, אמנות, סגנון וחדשנות. משקלה 113,000 טון, תארח 3000 נוסעים על
פני 14 סיפונים ותציע לאורחים כמה רגעים עוצרי נשימה, כולל אוסף האמנות הגדול בים.

במשך יותר מ-180 שנה, קיונארד חידדה ללא הרף את חוויית השייט, והאונייה המלכה אן תציע את הרמה הגבוהה
ביותר האופיינית לחברת קיונארד, כולל אוכל ברמה עולמית, בידור יוצא דופן ואירוח יוקרתי.

כשהיא תכנס לשירות במאי 2024, המלכה אן תהיה חלק מצי של 4 אוניות יוצאות דופן בשירות קיונארד, לצד המלכה
מרי 2 (Queen Mary 2) המלכה ויקטוריה (Queen Victoria) והמלכה אליזבת (Queen Elizabeth). זו תהיה הפעם

הראשונה מאז 1999 שלקיונארד תהיינה ארבע אוניות בשירות בו זמנית.

https://www.youtube.com/watch?v=5Y7xZH7I2O4
ברוכים המצטרפים לקבוצת הפייסבוק ״קרוז חלום של הפלגה״ – הייחודית בעולם הקרוזים
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